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پزشکی  علوم  دانشگاه  درمان  ساری-مرآتی:معاون 
مازندران گفت:دکتر کاظم محمودی معاون درمان دانشگاه 
اینکه  بیان  با  خصوص  همین  در  مازندران  پزشکی  علوم 
در  تصادف  ناگوار  حادثه  خبر  دریافت  از  پس  بلافاصله 
و  اورژانس  های  پایگاه  کلیه  به  سوادکوه-فیروزکوه  محور 
بامدیران  افزود:  شد،  داده  باش  آماده  اعلام  ها  بیمارستان 
ضمن  تا  شد  هماهنگ  درمانی  مراکز  این  جراحی  گروه 
پیگیری فوری جراحی و درمان مصدومین اعزامی، آمادگی 
لازم جهت اعزام به بیمارستان های درخواست کننده داشته 

را باشند.
 دکتر محمودی با اشاره به حضور جانشین معاونت درمان دانشگاه در مراکز درمانی جهت عیادت از مصدومان 
اعزامی حادثه مذکور و پیگیری روند درمان این عزیزان، ضمن قدردانی از اقدامات فوری کادر اورژانس ۱۱۵ استان و تیم 
پزشکی و مدیریتی بیمارستان شهدای زیراب و سایر مراکز درمانی، از حضور و پیگیری مسئولین شهرستانی از جمله 
فرماندار محترم سوادکوه تشکر کرد که در صحنه حضور داشتند تا مدیریت بحران این حادثه ناگوار بموقع انجام شود.
گفتنی است روز گذشته طی حادثه ناگوار تصادف یک دستگاه اتوبوس با چند خودرو سواری در محور سوادکوه-
فیروزکوه متاسفانه ۵ نفر از هم میهنان جان باختند و ۳۵ نفر مصدوم شدند که مصدومین بلافاصله از طریق ۸ دستگاه 
آمبولانس، ۲ دستگاه اتوبوس آمبولانس و یک فروند بالگرد اورژانس ۱۱۵ به بیمارستان های شهدای زیراب، ۱۷ شهریور 

آمل، امام خمینی )ره( ساری و رازی و ولیعصر )عج( قائم شهر منتقل شدند و اقدامات لازم درمانی را دریافت کردند.

طرح  گفت:  بوشهر  استان  سلامت  بیمه  مدیرکل 
خدمات رسانی به توانخواهان بوشهری که پیش از این تنها 
در 9 کد خدمتی انجام می شد اکنون به ۵9 کد افزایش 

پیدا کرده است. 
دریافت  برای  توانخواهان  کرد:  اظهار  بارگاهی  داراب 
بیمه سلامت  باید در سامانه  ای،  بیمه  توانبخشی  خدمات 
نشان دار شوند و برای دریافت خدمات درمانی و خدمات 
بیمه  سازمان  شده  بیمه  اول  مرحله  در  باید  توانبخشی 

سلامت و تحت پوشش بهزیستی باشند. 
وی افزود: سازمان بیمه سلامت برای توانخواهان نشان 

دار شده خدمات قابل توجهی را تحت پوشش قرار داده که در کاهش هزینه های درمانی آنان بسیار مؤثر است. 
مدیرکل بیمه سلامت استان بوشهر گفت: ۷0 درصد تعرفه در بخش دولتی و خصوصی برای توانیابان توسط بیمه 

سلامت پرداخت می شود. 
بارگاهی عنوان کرد: این افراد تنها ۳0 درصد هزینه ها را پرداخت خواهند کرد که آن هم درصورت حمایت و کمک 

سازمان بهزیستی شاید به صفر برسد و خدمات توانبخشی برای توانیابان برای آن رایگان شود.
eservices.ihio.gov.ir/ با مراجعه به سامانه  ارائه دهنده خدمات توانبخشی در استان می توانند  وی افزود: مراکز 
psc اقدام به ثبت نام و دریافت نام کاربری و گذر واژه کرده و پس از بارگذاری مستندات قانونی، درخواست عقد و یا 

تمدید قرار داد کنند . 

عمومی  روابط  مدیر  مسلمی:   - شرقی  آذربایجان 
اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای آذربایجان شرقی 
گفت: تاکنون بیش از ۶0 درصد زائران حسینی که با ناوگان 
حمل و نقل عمومی جاده ای به مراسم پیاده روی اربعین 

عزیمت کرده بودند، به استان بازگشته اند.
»علیرضا سپهری«، با بیان اینکه بقیه زائران نیز امروز 
و روزهای آینده توسط این ناوگان به استان بازگردانده می 
فعال عمومی  نقل  و  ناوگان حمل  توان  تمام  افزود:  شوند، 
بکار  اربعین حسینی  زائران  بازگشت  برای  استان  مسافری 

گرفته شده است.
وی اظهار کرد: شرکت ها و رانندگان عمومی مسافری جاده ای استان از زمان آغاز اجرای طرح جابجایی زائران 
از ۲۷ مرداد سال جاری تا ۱۵ شهریور، ۲۵ هزار زائر را در قالب یک هزار و ۲00 سرویس اتوبوسی به مرزهای خروجی 
به سمت کربلای معلی جابجا کرده اند.مدیر روابط عمومی اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای آذربایجان شرقی 
گفت: تلاش می شود با بکارگیری تمامی توان ناوگان فعال حمل و نقل عمومی مسافری و همکاری سایر دستگاه های 

استان، انتقال زائران حسینی به استان تسریع شود و سعه صدر زائران می تواند روند جابجایی را تسهیل کند.
سپهری، ادامه داد: بر اساس اعلام شرکت واحد اتوبوسرانی تبریز ۱۵ هزار زائر حسینی نیز توسط اتوبوس های این 
شرکت از مرز تمرچین برای شرکت در پیاده روی اربعین به سوی کربلای معلی عزیمت کرده اند و هم اکنون اتوبوس 

های این شرکت در حال بازگرداندن زائران هستند.

آذربایجان شرقی -مسلمی: رییس شورای اسلامی 
تبریز گفت: خبرنگاران و اصحاب رسانه با نوشتن مطالب و 
و  پایگاه های خبری  موضوعات مختلف در خبرگزاری ها، 
نشریات، در هدایت مردم و فرهنگ سازی در جامعه نقش 
بسزایی ایفا می کنند و در مسائل شهری نقش خود را برای 

هدایت مردم ایفا کنند.
هنرمندان  و  رسانه  اصحاب  افزود:  دبیری  شهرام 
مسائل  و  جامعه  در  مهم  موضوعات  به  ورود  با  می توانند 

شهری، نقش خود را برای هدایت مردم ایفا کنند.
وی با تاکید بر اینکه مطالب اصحاب رسانه و خبرنگاران 
باید بتواند تاثیر خود را در جامعه بگذارد، اظهار کرد: اثربخشی در جامعه از رسالت های این قشر است و فعالیت آنان باید 

در افکار مردم به ویژه جوانان تغییر ایجاد کند.
عنوان یک  به  اکنون  این همایش هم  اربعین حسینی، گفت:  به همایش  اشاره  با  تبریز  اسلامی  رییس شورای 

همایش مهم مذهبی در دنیا شناخته شده و برگزاری آن نشان از اتحاد و قدرت مسلمانان و شیعیان در دنیا است.
دبیری با تاکید بر اینکه همزمان با عزاداری برای امام حسین )ع( باید با اهداف قیام ایشان نیز آشنا شد، ادامه داد: 

امام حسین )ع( برای مقابله با ظلم و ایستادگی در برابر زورگویان و جاری کردن عدالت در جامعه قیام کرد.
وی یادآور شد: قیام امام حسین )ع( نه تنها برای مسلمانان بلکه به الگویی برای آزادیخواهان کشورهای دنیا و 

مذاهب مختلف تبدیل شده است و باید از آن درس گرفت و رهروان حقیقی ایشان شد.

 جلوگیری از خسارت جانی بیشتر حادثه ناگوار 
جاده سوادکوه با اقدامات فوری پزشکی و درمانی

 طرح خدمات رسانی به توانخواهان بوشهر 
در 59 کد عملیاتی شد

 بازگشت زائران حسینی از طریق 
ناوگان حمل و نقل عمومی آذربایجان شرقی

رییس شورای شهر تبریز: رسانه ها در مسائل شهری 
می توانند نقش آفرین باشند

اصفهان – فایزه مرادیان: مدیرعامل هلدینگ پترو پالایش  اصفهان در 
نشست شفاف سازی فعالیت های این شرکت با خبرنگاران گفت:

هدف گذاری هلدینگ پترو پالایش اصفهان تا سال ۱۴0۶ رسیدن به قله 
برترین شرکت های دنیا از لحاظ تکنولوژی و سوددهی است.لذا خرید سهام 
شرکت نفت سپان دررنجیره ارزش سود دهی پترو پالایش اصفهان موثر است:
وی تاکید نمود:سهامداران پترو پالایش اصفهان مطمئن باشند در خرید 

سهام براساس منافع آنها اقدام می کنیم .
مدیرعامل هلدینگ پتروپالایش اصفهان گفت: با توجه به بالا بودن قیمت 
عرضه بلوکی سهام نفت سپاهان در بازار سرمایه و چشمگیر نبودن این سهام، 

هلدینگ پترو پالایش اصفهان فعلا برای این خرید اقدام نمی کند.
پترو  هلدینگ  اقدامات  نشست خبری شفاف سازی  در  قدیری  محسن 
پالایش اصفهان در جمع رسانه ها به این مسئله اشاره داشت : اگر چه شرکت 
اما  دارد  قرار  مطلوب  سوددهی  دارای  های  شرکت  ردیف  در  سپاهان،  نفت 
قیمت تعیین شده برای عرضه این میزان از سهام از نظر مزیت رقابتی، نسبت 

به انتظاری که داشتیم، برای ما جذاب نبود.
وی با اشاره به اینکه سال ۸۶  شرکت پالایش نفت اصفهان خصوصی شد 
به اشتباه برخی شرکت های زیر مجموعه آن فروخته شد افزود:فروش سهام  
نفت سپاهان و نفت جی یکی از اشتباهاتی بود که در دوره های قبل رخ داد ؛ 
در حال حاضر ما تصمیمی برای خرید شرکت نفت جی نداریم ، اما با توجه به 
اینکه شرکت نفت سپاهان در زنجیره سود دهی خوبی قرار دارد ، ۷0 درصد از 
محصولاتش به خارج از کشور صادر می شود و شرکت های بسیاری زیادی در 
سراسر کشور تاسیس نموده است لذا خرید سهام این شرکت برای ما دارای 

ارزش افزوده بالایی است.
اکنون  اینکه قطعا خرید سهام نفت سپاهان که ما هم  به  اشاره  با  وی 
پترو  هلدینگ  سهامداران  برای  داریم  اختیار  در  را  شرکت  این  سهام   ۱۷.۱
پالایش اصفهان خوب است افزود: اما باید این نکته را مد نظر قرار داد که بدون 
توجیه اقتصادی وارد هیچ پروژه اقتصادی نخواهیم شد، ممکن است در میان 
۱0 هزار تصمیم در شرکت هلدینگ پترو پالایش اصفهان خطای کوچکی نیز 
با توجیه  با مدیریت علمی و استراتژیک تمام تصمیم گیری ها  اما  رخ دهد، 

اقتصادی و حضور شرکت های الف کشوری صورت خواهد گرفت.

وی با اشاره به اینکه خوراک اولیه شرکت نفت سپاهان را پالایشگاه اصفهان 
تٱمین می کند تصریح کرد: شرکت گروه پتروشیمی تابان فردا، متعلق به شرکت 
سرمایه گذاری اهداف )صندوق بازنشستگی کارکنان صنعت نفت سابق(  ۳۳ درصد 

از شرکت نفت سپاهان )با نماد شسپا( را در بورس عرضه کرده است.
قدیری یاد آور شد: با توجه به قیمت گذاری کارشناسان دادگستری  در 
حوزه های مختلف و همچنین قیمت روز سهام که توسط شرکت اهداف قیمت 
گذاری شده بود به این نتیجه رسیدیم که در شرایط حاضر این قیمت جذاب و 
منطقی نیست و از خرید منصرف شدیم و در عرضه های بعدی سهام در بورس 

با قیمت متعادل تر ورود خواهیم کرد.
با اشاره به اینکه آگهی فروشی سهام شرکت نفت سپاهان در مردادماه 
جاری در تارنمای شرکت بورس تهران منتشر شد؛ گفت: میزان سهم درنظر 
گرفته شده برای فروش در بورس معادل ۳۳ درصد و با قیمت پایه ۲۳۵ هزار 

میلیارد ریال بود.
شرکت  عمده  سهامداران  تاکید  به  باتوجه  افزود:  اینکه  بیان  با  قدیری 
سپاهان،  نفت  شرکت  ارزش  درجه  بررسی  هدف  با  اصفهان،  نفت  پالایش 

متقاضی خرید سهام این شرکت بودیم اما در نهایت این اقدام محقق نشد.
اساس  بر  آموزه ها  بر طبق  مدیریت  در  ما  مبانی  اینکه  به  اشاره  با  وی 
است،  بوده  اقتصادی  توجیه  مسیر  در  و  بازده  زود  پروژه های  تصمیم گیری 
بیان داشت: پالایشگاه در حد امکان هیچ تصمیمی را بدون تحقیق علمی و 

بررسی صرفه اقتصادی اجرایی نمی کند؛ بنابراین درصد خطا در این مجموعه 
صنعتی پایین است.

وی تاکید کرد: سهامداران خیالشان راحت باشد جایی که سودده نباشد 
و یا قیمت سهام برای خرید بالا باشد به هیچ عنوان ورود نخواهیم کرد و با 
وجود کارشناسی های علمی که در شرکت پتروپالایش صورت می گیرد هیچ 

تبانی در زمینه خرید سهام وجود ندارد.
توجیه  اساس  بر  مدیره  هیات  استراتژیک  مدیریت  به  اشاره  با  قدیری 
هلدینگ  کرد:  تصریح  کشور،  الف  رتبه  شرکت های  کمک  با  اقتصادی 
پتروپالایش اصفهان ۴۵0 پروژه در دست اجرا دارد اضافه کرد: این شرکت 
اخیرا “معاونت هوش مصنوعی” را راه اندازی کرده و برای آن ۶0 پروژه کاری 

تعریف شده است.
اصفهان  پتروپالایش  ترسیم شده در هلدینگ  افق روشن  بیان  با  وی 
گفت:  پیشرفت  قله های  به  رسیدن  برای  رهبری  فرمایش  راستای  در 
اما  می کشد  طول  سال   ۱0 حدود  کشور  در  پروژه ها  بیشتر  بهره برداری 
و  ماهه  هشت  سفید  نفت  تصفیه  پروژه  همچون  هلدینگ  این  پروژه های 
با قابلیت جداسازی گوگرد از نفت سفید با یک ظرفیت  تا آخر ماه بهمن 

بالا راه اندازی می شود.
وی با اشاره به انصراف هلدینگ پترو پالایش اصفهان از خرید سهام شرکت 
نفت سپاهان محسن قدیری مدیرعامل هلدینگ پتروپالایش اصفهان گفت: با توجه 
به بالابودن قیمت عرضه بلوکی سهام نفت سپاهان در بازار سرمایه، هلدینگ پترو 
پالایش اصفهان فعلا برای این خرید اقدام نمی کند، علی رغم اینکه شرکت نفت 
سپاهان بسیار شرکت ارزشمندی هست. وی با اشاره به اینکه هدف ما این است 
که تا سال ۱۴0۶ به پیچیدگی ۱۶ برسیم و جز برترین شرکت های دنیا در بحث 
اپلیکیشنی ایجاد خواهیم کرد که از  تکنولوژی و سود دهی خواهیم شد ، ما 
طریق آن اطلاعات سهام از طریق تغییر تکنیکال و تحلیل های بنیادی در اختیار 
سهامداران بگذارد و تشویق به نگهداری طولانی مدت سهام شوند. وی با بیان اینکه 
۴۵0 پروژه در حوزه پتروپالایش و ۶0 پروژه در حوزه هوش مصنوعی در دست 
اقدام داریم گفت: طلسم بهره برداری پروژه ها در مدت زمان کوتاه شکسته شد و در 
مدت ۸ ماه پروژه تصفیه نفت سفید با هدف جداسازی گوگرد از نفت سفید و نسل 

جدید شوینده ها در آینده نزدیک به بهره برداری خواهد رسید.

مدیرعامل شرکت آبفا کردستان گفت: از مجموع ۱0 پروژه آبرسانی به 
شهرهای دارای تنش آبی با اعتبار ۴۵00 میلیارد ریال برخی پروژه ها تکمیل 

و در مدار و سایر پروژه ها با پیشرفت مناسب در حال اجرا می باشد. 
محمد فرهاد با بیان این مطلب گفت: آبرسانی به این پروژه ها در جریان 
سفر رئیس جمهور به استان در سال ۱۴0۱ تصویب و مقرر شد اعتبار ۴۵0 
میلیارد تومانی مورد نیاز اجرای آنها توسط سازمان مدیریت و برنامه ریزی 

تأمین و تا پایان سال ۱۴0۳ به ثمر بنشیند.
وی افزود: از این ۱0 پروژه کلان، تصفیه خانه های آب دیواندره، دلبران قروه 
و اضطراری مریوان، خط انتقال آب سقز و بازسازی ایستگاه پمپاژ پل شیخ سنندج 
تکمیل و وارد مدار شده و پروژه های خط انتقال آب صلوات آباد بیجار، احداث 
تصفیه خانه آب سقز  و ارتقای تصفیه خانه های آب بانه و سنندج و حفر و تجهیز 

۲۳ حلقه چاه با میزان پیشرفتهای مختلف به سرعت در حال اجرا است.
آب  خانه  تصفیه  کرد:  خاطرنشان  کردستان  آبفا  شرکت  مدیرعامل 

ثانیه و اعتبار ۲۵0 میلیارد تومان، تصفیه  دیواندره به ظرفیت ۲۵0 لیتر بر 
خانه آب اضطراری مریوان به ظرفیت ۲۵0 لیتر بر ثانیه و اعتبار ۸ میلیارد 
تومان، تصفیه خانه آب دلبران قروه، خط انتقال آب تصفیه خانه ۱ به ۲ و 
و  تومان  میلیارد   ۸0 اعتبار  و  گذاری  لوله  متر   ۵۷00 با  سقز  شهر  مخازن 
بازسازی ایستگاه پمپاژ پل شیخ سنندج با اعتبار ۱0 میلیارد تومان تکمیل و 

وارد مدار شده اند.
میلیارد   ۴۶ اعتبار  با  چاه  حلقه   ۲۳ تجهیز  و  حفر  کرد:  تصریح  فرهاد 
تومان و پیشرفت ۵۵ درصد، اجرای خط انتقال آب صلوات آباد بیجار به طول 
۳.۵ کیلومتر، اعتبار ۳.۴ میلیارد تومان و پیشرفت ۸۵ درصد، ارتقاء تصفیه 
خانه آب شهر بانه با اعتبار ۳ میلیارد تومان و پیشرفت 90 درصدی و احداث 
تصفیه خانه آب سقز با پیشرفت ۵0 درصدی، ارتقاء تصفیه خانه اب سنندج 
با پیشرفت 9۸ درصدی و حفر چاه و خط انتقال و مخزن کامیاران با پیشرفت 
۳0 درصدی و اعتبار ۳.۲ میلیارد تومان، پروژه هایی هستند که در قالب این 

طرح بزرگ در حال اجرا هستند و پیش بینی می شود تا پایان زمان مقرر 
شده برای آنها)سال ۱۴0۳( وارد مدار بهره برداری شوند.

ساری-مرآتی: رییس اداره ترانزیت و حمل و نقل بین المللی اداره کل 
راهداری و حمل و نقل جاده ای استان مازندران عنوان نمود: در ۵ ماهه سال 
جاری یک میلیون و ۷۷۱ هزار و۸۷۶ تن کالا از بنادر استان وارد کشور شد.

ای  جاده  نقل  و  حمل  و  راهداری  کل  اداره  عمومی  روابط  گزارش  به 
بخش  ترین  عمده  مذکور  مدت  طی  داشت:  اظهار  باکری  محمد  مازندران، 
و  نفتی  کک  و  روغن  انواع  گندم،  جودامی،  دامی،  ذرت  وارداتی،  کالاهای 
متالورژی بوده است که نسبت به مدت مشابه سال گذشته ۱۲۵ درصد رشد 

داشته است.

رییس اداره ترانزیت و حمل و نقل بین المللی مازندران همچنین اعلام 
نمود: در مدت پنج ماهه امسال بیش از۵۷9 هزارتن کالا از مبدأ مازندران به 
اکثر آن سیمان، مواد معدنی و فرآورده  کشورهای مختلف صادر گردید که 

های لبنی، بوده است و نسبت به سال گذشته ۲۴ درصد رشد داشته است.
باکری میزان ترانزیت کالا در طی این مدت را بیش از ۵۱ هزارتن عنوان 

نمود.
وی همچنین خاطر نشان ساخت: در مدت یاد شده از میان بنادر استان، 

بندر امیرآباد فعالترین بندر از این نظر می باشد.

در نشست خبری شفاف سازی اقدامات هلدینگ پتروپالایش اصفهان با حضور اصحاب رسانه عنوان شد:
هدف گذاری هلدینگ پترو پالایش اصفهان تا سال ۱۴۰۶ رسیدن به قله برترین شرکت های دنیا از لحاظ تکنولوژی و سوددهی است

مدیرعامل شرکت آبفا کردستان خبر داد؛ 

پیشرفت 70 درصدی طرح های آبرسانی به شهرهای دارای تنش آبی کردستان

درپنج ماهه سال جاری اتفاق افتاد:

واردات بیش از یک میلیون و هفتصد هزار تن کالا از بنادر استان مازندران

شهرستان6روزنامهاخبار صنعت  دوشنبه 20 شهریور 1402     شماره  2203 اخبار

بدیــن وســیله از خانــم کیمیا بابایــی فرزند 
ارســان بــه شــماره ملــی 3720429067 

صــادره از اســتان کردســتان شــهر ســنندج ، کــه بــه دلیل 
غیبــت غیــر موجــه از تاریــخ 1401/12/16 تاکنون،پرونده 
پرســنلی ایشــان در هیــات بــدوی رســیدگی بــه تخلفــات 
اداری کارمنــدان ایــن دانشــگاه مطــرح شــده اســت دعــوت 
مــی شــود ظــرف مــدت 30 روز جهــت روئیــت و تحویــل 
رای قابــل پژوهــش شــماره 0110271027402002901 
مــورخ 1402/04/27 هیــات مذکــور خــود را بــه مدیریــت 
ــان  ــنندج خیاب ــتان –س ــه آدرس:کردس ــانی ب ــع انس مناب
آبیــدر جنــب بیمــه آســیا معرفــی نمائیــد.در غیــر 

اینصــورت برابــر مقــررات اقــدام خواهــد شــد.
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*آگهی دعوت*

3714

بدیــن وســیله از خانــم هانــا محمــدی 
فــرد فرزنــد محمــود بــه شــماره ملــی 

شــهر  کردســتان  اســتان  از  صــادره   3733044339
ــخ  ــه از تاری ــر موج ــت غی ــل غیب ــه دلی ــه  ب ــنندج ،ک س
ــات  ــان در هی ــنلی ایش ــده پرس 1401/12/10 تاکنون،پرون
ایــن  اداری کارمنــدان  تخلفــات  بــه  بــدوی رســیدگی 
ــرف  ــود ظ ــی ش ــوت م ــت دع ــده اس ــرح ش ــگاه مط دانش
قابــل  رای  تحویــل  و  روئیــت  جهــت  روز   30 مــدت 
مــورخ    0110271027402003901 شــماره  پژوهــش 
ــع  ــت مناب ــه مدیری ــود را ب ــور خ ــات مذک 1402/04/27هی
انســانی بــه آدرس:کردســتان –ســنندج خیابــان آبیــدر 
جنــب بیمــه آســیا معرفــی نمائیــد.در غیــر اینصــورت

 برابر مقررات اقدام خواهد شد.
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*آگهی دعوت*

 همکاری کمیته امداد و اداره کل 
میراث فرهنگی ، گردشگری و صنایع دستی 
استان گلستان برای اشتغال زایی مددجویان

دستی  ،صنایع  فرهنگی  میراث  امدادو  کمیته  تعامل 
برقرار  مددجویان  توانمندسازي  براي  گلستان  استان  وگردشگری 
مي شود.به گزارش پایگاه اطلاع رسانی کمیته امداد، عیسی بابایی ، 
مدیرکل کمیته امداد استان گلستان در دیدار با مدیرکل و معاونین 
اشتغال  ایجاد  گفت:  دستی  وصنایع  ،گردشگری  فرهنگی  میراث 
برای مددجویان و اقشار آسیب پذیر جامعه درحوزه صنایع دستی 
و گردشگری اهمیت بالایی دارد.وی افزود: خط مشي اصلي کمیته 
امداد مبتني بر عدالت، رفاه و حفظ عزت نفس و کرامت خانواده 
هاي تحت حمایت است که توانمندسازي، ایجاد تخصص هاي فني 
و حرفه اي و آموزش مهارت هاي لازم برای  ایجاد اشتغال پایدار و 
خودکفائي خانواده هاي محروم و نیازمند از وظایف اصلي این نهاد 
مي باشد بابایی یکي از مهمترین رویکردهاي این نهاد را هم افزایی 
برای حمایت  و آحاد مردم  با دستگاههای خدمت رسان  تعامل  و 
از ظرفیت  مندی  بهره  کرد:  اظهار  و  برشمرد  از محرومین جامعه 
های مشترک ، تجربه بسیار خوبی است و دستگاهها با تعامل وهم 
دارند. برمی  مشکلات  رفع  در  موثری  گامهای  یکدیگر،  با  افزایی 
مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان گلستان 
گفت: صنایع دستی و گردشگری یکی از حوزه هایی است که می 
تواند برای اشتغال زایی مددجویان کمیته امداد مورد استفاده قرار 
داریم.محمد  را   نهاد  این  با  همکاری  هرنوع  آمادگی   ما  و  گیرد 
جواد ساوری ادامه داد: استعداد یابی و آموزش مجریان طرحهای 
گردشگری و صنایع دستی و همچنین استفاده از فارغ التحصیلان 
دراین حوزه را در دستور کار قرار خواهیم داد.وی با اشاره به ظرفیت 
عظیم پیشران ها وراهبران شغلی در حوزه صنایع دستی افزود: با 
تعامل بین دو دستگاه، می توانیم نسبت به معرفی کارآفرینان برتر 
بعنوان راهبر شغلی ، برای آموزش ، تهیه مواد اولیه ، تولید وفروش 
محصولات از طریق بازارچه های مرزی و غرفه در نمایشگاهها برای 
در  و  باشیم  امداد  کمیته  همراه  صنایع دستی  محصولات  عرضه 

حمایت از مددجویان کیمته امداد همکاری داشته باشیم.

پنجمین جلسه کمیسیون کشاورزی و صنایع وابسته 
اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی گرگان

هامان هاشمی در حاشیه پنجمین جلسه کمیسیون کشاورزی و 
صنایع وابسته اتاق بازرگانی گرگان، در جمع بندی موضوعات این جلسه 
اظهار کرد: مهمترین موضوع در این نشست مطالبه تسویه حساب کامل 
گندم تحویلی کشاورزان بود که مقرر شد حداکثر تا ۱0 روز آینده 
نسبت به این امر اقدام شود و در صورتی که این اتفاق منتج به نتیجه 
نشود، حتما پیگیری در سطح ملی انجام خواهد شد، چون فشار مالی 
گندم کاران قابل تحمل نیست. به گزارش روابط عمومی اتاق گرگان، 
رییس کمیسیون کشاورزی و صنایع وابسته اتاق بازرگانی صنایع معادن 
و کشاورزی گرگان، ضمن اشاره به شروع فصل برداشت محصول پنبه، 
افزود: انتظار است با رویکردی جدید از رفتار جزیره ای ارکان مختلف 
مرتبط با تولید و فرآوری این محصول استراتژیک پرهیز و مطالبه گری 
جمعی و همسو برای بازگرداندن کشت و صنایع تبدیلی پنبه در مسیر 
توسعه سرزمین طلای سفید انجام شود.هاشمی ادامه داد: مقرر شد 
کمیسیون  به  کنی  پاک  پنبه  کارخانجات  انجمن  از سوی  گزارشی 
گرگان  بازرگانی  اتاق  طریق  از  که  ارائه شود  گرگان  اتاق  کشاورزی 
مکاتبات لازم با دستگاه های مرتبط در راستای قیمت گذاری صحیح 
وش بر مبنای ضریبی ثابت از قیمت گندم اقدام شود. ضمنا همزمان با 
مکاتبات استانی ضمن طرح درکمیسیون کشاورزی اتاق ایران پیگیری 
های لازم در سطح ملی و وزارتخانه در دستور کار قرار بگیرد.وی با 
اشاره به این موضوع که اتاق بازرگانی پارلمان بخش خصوصی است، 
بیان کرد: می توان از ظرفیت اتاق بازرگانی برای مطالبه گری و انعکاس 
چالش های بخش خصوصی بهره گرفت و بخش دولتی را ملزم به رفع 
چالش های فعالان اقتصادی کرد.هاشمی ادامه داد: با بهره مندی از 
ظرفیت های اتاق بازرگانی می توان موجب بهبود فضای کسب و کار 
برای فعالان اقتصادی را مهیا نمود.وی ادامه داد: یکی از اهداف این 
دوره اتاق بازرگانی احیاء و حمایت از تشکل ها و انجمن های صنفی 
در استان است تا با خرد جمعی موجبات رشد اقتصادی در گلستان 
را فراهم نماییم.هاشمی گفت : مبنای رشد و توسعه اقتصادی در هر 
جای دنیا توجه به سرمایه  انسانی آن جامعه بوده.وی خاطرنشان 
دوره  برگزاری  با  است  تلاش  در  دوره  این  در  بازرگانی  اتاق  کرد: 
اقتصادی  فعالان  کمک  به  مختلف  های  بخش  در  آموزشی  های 
بیایید و این مهم با مهارت آموزی نیروهای ماهر و متخصص محقق 
خواهد شد.به گفته هامان هاشمی رئیس کمیسیون کشاورزی اتاق 
بازرگانی گرگان، به لحاظ جایگاه قانونی برای فراهم آوردن زمینه 
برگزاری  ایرانی،  برندهای  و  کالا  معرفی  صادراتی،  بازاریابی  های 
های  از کشور  تجاری  های  هیات  های مشترک، حضور  نمایشگاه 
هدف صادرات در دستور کار این دوره بوده و در این خصوص تلاش 
خواهد شد با برجسته نمودن فرصت های سرمایه گذاری در مسیر 

توسعه اقتصادی نقش خود را به خوبی ایفا نماید.


